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Latvijas Slēpošanas federācijas (LSF) 
Kalnu slēpošanas darba komisijas sanāksmes 

PROTOKOLS Nr. ALP/2017/1  
 
2017. gada 5. janvārī plkst. 11:00 
Elektrum Olimpiskajā centrā 
Grostonas ielā 6b, Rīgā 
 

Piedalās:  
 Klubs (LSF biedrs): Pārstāvis: 

 SK Apex Kristīne Cera 
 SK ASI Andris Krauja 
 SK International Ski Team Einārs Lansmanis 
 SK Kore Jānis Korde 
 SK Pantera Sandra Meldere  
 KSK Rīga Jeļena Brokāne 
 SK Rīgas Favorīts Vita Ciesniece 
 SK Snowfeel Renārs Doršs 
 SKF Traverss-V Uldis Volgemuts 
 SK Virsotne Jana Trapāne 
 SK Virsotne Žaklīna Frickausa  
 SK Virsotne Jana Zvejniece 
 SK Ziemeļpols Gunta Gasūna 

  
LSF Prezidents:  Vairis Brīze  

Sēdes vadītājs:  Dinārs Doršs 

LSF ģenerālsekretārs: Agris Raugulis 

Viesi:    Daniels Fogelis, Vents Balodis (līdz 11:40) 

Protokolē:   Laura Šķibuste 

 

Darba kārtība 

1 11.10.2016. darba komisijas protokola apstiprināšana D.Doršs 

2 Informācija pirms sezonas par kārtību un treniņu grafikiem 
Siguldas Pilsētas trasē 

V.Balodis 

3 Informācija par kategoriju maiņu FIS sacensībām BC2 Siguldā 
24-26.02.17 

D.Doršs 

4 Informācija par aktuālo EYOF 2017 D.Fogelis 

5 Informācija par izmaiņām IZM piešķirtā budžeta apjomā, kas 
paredzēts treneru algu dotācijām 

A.Raugulis 

6 Informācija par aktuālo Pasaules sniega dienā. A.Bondare 

7 Informacija par SG treniņu iespējām pirms BC 3 Pihē D.Doršs, D.Fogelis 

8 Dažādi  

 
1. Izteicās: D. Doršs, V. Brīze, A. Raugulis 

NOLEMJ: 
1.1. apstiprināt LSF kalnu slēpošanas darba komisijas sanāksmes protokolu Nr. 
ALP/2016/6. 
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Par Pret Atturas 

1 0 0 
 

2. Izteicās: D. Doršs, V. Balodis, G. Gasūna, V. Brīze 

NOLEMJ: 
2.1. pieņemt zināšanai V. Baloža sniegto informāciju par jaunumiem un aktuālo 
gaidāmajā sezonā Siguldas pilsētas trasē;  

2.2. lūgt A. Raugulim kalnu slēpošanas klubiem, treneriem elektroniski izsūtīt 
lūgumu pieteikties ātruma disciplīnu treniņu rīkošanai Siguldas Pilsētas trasē 
februārī.  

Par Pret Atturas 

1 0 0 
 

3. Izteicās: D. Doršs, G. Gasūna, V. Brīze 

NOLEMJ: 
3.1. labot Baltijas Kausa nolikuma otro punktu – no BC ranga sacensībām izņemt 
SL NJR sacensības 24.02., un 25.02., datumos; 

3.2. lūgt D. Doršam izsūtīt kalnu slēpošanas klubiem skaidrojošo e-pastu ar 
informāciju par kategoriju maiņu FIS sacensībām BC2 Siguldā 24-26.02.17 

Par Pret Atturas 

1 0 0 
 

4. Izteicās: D. Fogelis, V. Brīze, A. Raugulis, G. Gasūna 

NOLEMJ: 
4.1. 18.01.2017, kad zināmas EYOF komandas, rīkot atsevišķu sapulci EYOF 
dalībniekiem, kurā izrunāt drošības u.c. saistītos jautājumus. Uz sapulci aicināt 
visus trenerus, kas trenē kandidātus, pieaicināt LOK pārstāvi, lai informē par 
drošības situāciju; 

4.2. lūgt  A. Raugulim nosūtīt elektronisku vēstuli LOK, kurā informēt par 18.01.2017 
plānoto sapulci EYOF dalībniekiem, un lūgt izteikt atzinumu par drošības situāciju 
EYOF, kā arī rekomendācijas sportistiem. 

Par Pret Atturas 

1 0 0 
 

5. Izteicās: A. Raugulis, D. Doršs, V. Brīze, G. Gasūna 

NOLEMJ: 
5.1. pieņemt zināšanai A. Rauguļa informāciju par izmaiņām IZM piešķirtā budžeta 
apjomā, kas paredzēts treneru algu dotācijām. 

Par Pret Atturas 

1 0 0 
 

6. Izteicās: D. Doršs 

NOLEMJ: 
6.1. neskatīt jautājumu par aktuālo Pasaules Sniega dienas informāciju.  

Par Pret Atturas 

1 0 0 
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7. Izteicās: D. Doršs 

NOLEMJ: 
7.1. pieņemt zināšanai D. Dorša informāciju par SG treniņu iespējām 13., 14., 15.03. 
pirms BC 3 Pihē.  

Par Pret Atturas 

1 0 0 
 

8.  

8.1. Izteicās: V. Brīze, D. Doršs, G. Gasūna 

 
Sapulce beidzas plkst. 12:25. 
 
 
 
Valdes loceklis, Sapulces vadītājs      Dinārs Doršs 
 
 
 
Protokolēja           Laura Šķibuste 


